

1) Opening

Voorzitter heet iedereen van harte welkom om 20.30 uur. In het bijzonder burgemeester Stoel en zijn vrouw, wethouder Faber en onze nieuwe dorpscoördinator Anne Baukje Coster. Hij geeft aan dat het mooi is dat we weer fysiek met elkaar mogen vergaderen. Door de corona hebben we als dorp ook het nodige leed meegemaakt, behalve economisch en voor sommigen ook lichamelijk is het vooral sociaal hard aangekomen.

Ook de afgelopen twee jaren zijn ons weer dorpsgenoten ontvallen. Helaas waren daar ook erg jonge mensen bij. Voorzitter verzoekt tot een moment stilte ter nagedachtenis. We doen dit staande.

In deze vergadering wordt u op de hoogte gebracht van wat we afgelopen 2 jaar gedaan hebben. We hadden daarin niet veel activiteiten, maar wel diverse overleggen deze komen vanavond dan ook voorbij.

2) Notulen algemene ledenvergadering d.d. 10 februari 2020;

De notulen van de vergadering van 10 februari 2020 lagen al een half uur voor deze vergadering ter inzage in de zaal, en u had de mogelijkheid om ze te downloaden via www.hollum.info. Voorzitter vraagt of iemand vragen heeft, inhoudelijk of tekstueel. Dat is niet het geval en de voorzitter bedankt de secretaris voor de verslaglegging.

3) Mededelingen en ingekomen stukken;

Bericht van verhindering hebben we ontvangen van Erik Ijnsen, Annerie Barf, Anja de Boer, Gerda Sijbring, wethouder Piet Ijnsen en Gretha de Jong.

Verder vraagt de voorzitter om de presentielijst te tekenen die de zaal rondgaat.

4) Jaarverslag secretaris :

Het jaarverslag van de secretaris ligt eveneens op de tafels. Voorzitter vult aan ten aanzien van de kermis: we hebben voor de kermis een commissie de zich bezig houdt met de organisatie. In 2021 bestond de commissie uit: Anja de Boer, Andrea Smit, Hedwig Basteleur, Astrid de Boer-Boersma, Douwe Barf, Martin Thomassen, Johannes Ruygh, Erwin de Boer en IJsbrand Smit.

Na deze aanvulling geeft Erwin de Boer een verslag van de organisatie van de kermis in de coronatijd. Dit heeft nogal wat extra maatregelen te weeg gebracht met als belangrijkste voorverkoop kaarten, afgesloten terrein, open tent, maximaal 750 bezoekers en een corona-check bij de ingang. We hopen dat dit komend jaar niet meer nodig is en zullen evalueren welke dingen misschien wel kunnen worden meegenomen in het normale draaiboek.

Voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn over verslag secretaris of het verhaal van Erwin. Als dit niet het geval blijkt worden beide heren bedankt voor de bijdrage.

5) Verslag Penningmeester ;

Het financiële verslag van 2020 en 2021 ligt ook op tafel. Hierop is te zien dat we een bedrag van € 19.175.- hebben mogen bijschrijven.

Dit bedrag is door bestuur en vrijwilligers verdiend door warmtescans te maken van allen woningen in het dorp. Vervolgens zijn deze scans bekeken en verwerkt in rapporten. Deze zijn aan de bewoners verstrekt samen met de gratis ledlampen van de gemeente. Doordat we in 2020 niet veel inkomsten hadden was dit bedrag zeer welkom.

Voorzitter vraagt of er nog vragen zijn over het financieel verslag. Dit is niet het geval waarna de penningmeester Martin bedankt wordt.

6) Verslag van de kascommissie, benoeming nieuw commissielid ;

De kas werd dit jaar gecontroleerd door Ben van der Laag en Greetje de Vries. Ben geeft aan dat alles in orde is bevonden en het boekhouding er keurig uit zag. Voorzitter vraagt of op basis van de positieve bevindingen of de vergadering decharge wil verlenen. De vergadering reageert positief. Greetje en Ben worden bedankt voor het controleren. Ben is dit jaar aftredend, Bert Bruin wordt toegevoegd als nieuw lid van de kascommissie.

7) Verslag bespreking met Burgemeester en Wethouders en andere vergaderingen en bijeenkomsten ;

Op 8 november en op 11 april hebben we een overleg gehad met de andere dorpsbelangen. Op beide vergaderingen hebben we gesproken over de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen. Ook de andere dorpen hebben hier mee te maken, wij hebben notaris Brouns ingeschakeld om daar voor ons naar te kijken. Zodoende kunnen wij dat straks behandelen bij agendapunt 10.

Ook hebben we gesproken over de rol van de Dorpsbelangen in de diverse klankbord groepen van de gemeente. En de communicatie tussen gemeente en de Dorpsbelangen is niet optimaal. Wij hadden het idee dat onze inbreng minimaal was en dat wij een verplicht nummer waren. Ook kunnen wij niet voor het hele dorp spreken, helemaal niet als je zo weinig mensen spreekt in de coronatijd. Deze problematiek hebben we op 12 april besproken op het gemeentehuis samen gaan we de komende tijd kijken hoe dit in een betere vorm kan worden gegoten.

We hebben een brief gestuurd naar WPD met de vraag of de sneldienst ook toegankelijk kan worden gemaakt voor rolstoelen.

Met name voor onze Amelanders met een beperking die door de week aan de wal wonen en in het weekend weer naar huis kunnen .

Helaas was dit niet mogelijk volgens WPD, misschien dat de politiek zich hier nog hard voor willen maken.

Zoals u wellicht weet zijn we als gezamenlijke dorpsbelangen in het bezit van een toiletwagen, een toiletunit en een koelaanhangwagen.

We bekijken de mogelijkheid om in de toekomst ook een snack-kar aan te schaffen. Deze bezittingen vergen onderhoud en we ontvangen huur, dus elke vergadering komt dit aan de orde.

Als u een activiteit in Hollum organiseert en u hebt iets nodig van dorpsbelang, dan kunt u contact opnemen met Douwe Barf.

De Stelp.

Namens Dorpsbelang zitten Timo en IJsbrand in de klankbordgroep van de nieuwe Stelp. Door middel van de info welke door de Gemeente verstekt is bent u al enigszins op de hoogte. Er is een nieuwe projectleider aangetrokken. Hij heeft het plan in drieën geknipt De Nieuwe Stelp, het bestaande gebouw, en het buitengebied. De nadruk lag op de nieuwe Stelp, nu dat draait zal de komende tijd het buitengebied en het bestaande gebouw de nodige aandacht krijgen.

Overleg met het College.

De afgelopen 2 jaren hebben we meerdere overleggen gehad over de maatregelen die met de Corona te maken hadden. Denk hierbij aan het vergroten van horeca terrassen etc. We hopen dat we deze overleggen nooit meer hoeven te hebben !

We hebben 2 keer per jaar een overleg, de eerste keer noemen we dat een rondje door het dorp. Dit overleg is dus bij ons. Hierbij kijken we wat er mooier of beter kan voor wat betreft parkeren, bestrating en bermen. Voor wat betreft gaten in de weg of straatverlichting daar wachten wij niet op tot we weer een overleg hebben, maar dat melden we direct bij het KCC, meestal wordt daar dan vrij snel actie op ondernomen. Aan u dus ook de oproep om dat te doen bij dat soort zaken, ook omdat wij normaal maar 1 keer per jaar een alv hebben.

De tweede keer hebben we een overleg op het gemeentehuis.

Bij dit overleg hebben we het meer over beleidsmatige onderwerpen.

U kunt hierbij denken aan het bijpraten over het horeca- en detailhandelsbeleidsplan, vervoersvisie, toeristische visie .

Het komende jaar gaat de huisvestigingsverordening aangepast worden. Dit omdat personeelshuisvesting niet altijd zo gaat als zou moeten. Het welzijnswerk is ook een zorgenkindje waar het komende jaar veel aandacht aan besteed moet worden. De kustverdediging en de veerverbinding zijn ook problemen die de nodige aandacht vragen.

Wij van dorpsbelang hebben gevraagd om geregeld een info avond te houden over deze onderwerpen. Op deze wijze kunt u meedenken over passende oplossingen. Uiteraard zullen wij hier ook aanwezig zijn.

Voorzitter vraagt of burgemeester en/of wethouder nog wil reageren op bovenstaande.

Burgemeester Stoel neemt het woord en geeft nog een kort uitleg over de rol van dorpsbelang in beleidsplannen en overleggen met de gemeente. Er wordt gezocht naar en rol waarbij dorpsbelang eerder betrokken gaat worden in beleidsplannen. Dan is het gemakkelijker om mee te denken in het proces en aan te geven wat of wie er nodig is om hierin mee te denken, Duidelijk moet zijn dat DB geen stem kan zijn van de hele bevolking maar wel een mening kan geven van wat er in het dorp speelt en eventueel de inwoners hierin kan betrekken. De beslissingen worden in de raad genomen waar de volksvertegenwoordiging zit. De truc is om daar een beleidsstuk of voorstel neer te leggen waarin zoveel mogelijk mensen zijn gehoord en zich in kunnen vinden.

Hierna is het de beurt aan wethouder Faber. Hij geeft een kort uitleg over de huisvestigingsproblematiek die de afgelopen tijd goed is aangepakt. Door het instellen van een minimale WOZ van € 525.000,00 bij aankoop, kunnen mensen “van buitenaf” nog moeilijker een huis op Ameland kopen en hopen we dat dit prijs verlagend gaat werken voor de eigen bewoners. Trapweg wordt in 2022 bouwrijp gemaakt en de bouw van de door de gemeente verkochte woningen gaat los in september 2022. Het probleem van de personeelshuisvesting word ook kritisch bekeken. Het aankopen van huizen door ondernemers om daar personeel in onder te brengen is aan banden gelegd door de zelfbewoningsplicht die van kracht is geworden. Bestaande situaties worden bekeken en waar niet vergunt in overleg met de ondernemer aangepakt.

Voorzitter bedankt burgemeester en wethouder voor de bijdrage.

Tot slot hebben we door corona ook een paar keer overleg gehad op het gemeentehuis met de Burgemeester, enkele ambtenaren en de andere dorpsbelangen over het al dan niet doorgaan van Sunneklaas.

Wij waren en zijn van mening dat wij hierin geen partij zijn, aangezien Sunneklaas van iedereen is. En iedereen een andere mening heeft. Namens dorpsbelang zijn Astrid en Ik naar deze overleggen geweest. Het standpunt van dorpsbelang Hollum staat haaks op dat van de andere dorpsbelangen. Zij vinden wel dat ze namens hun dorp een standpunt in kunnen nemen. Je krijgt dan een 3 tegen 1 situatie.

De beleving in Hollum is anders dan in de andere dorpen iets dat bij ons voor de nodige frustratie heeft geleid.

In de toekomst gaan wij dan ook niet meer deelnemen aan dit overleg.

Als niemand meer vragen heeft over de behandelde zaken dat sluit de voorzitter ook dit punt af.

8) Bestuursverkiezingen :

In 2021 was aftredend en herkiesbaar Jellie de Vries.

Dit jaar zijn aftredend en herkiesbaar Martin Thomassen en Astrid de Boer.

Voor alle drie stemt de vergadering in bij acclamatie en de voorzitter feliciteert de collega-bestuursleden.

Op 23 januari hebben we afscheid moeten nemen van ons bestuurslid Hieke. Voorzitter geeft Jellie het woord om een korte “in memoriam” van Hieke te doen over wat ze voor ons bestuur heeft betekend.

Na dit indrukwekkende verhaaltje geeft de voorzitter aan dat we Erwin de Boer bereid hebben

gevonden om de plek van Hieke op te vullen. Nadat de vergadering Erwin bij acclamatie benoemt wordt ook hij gefeliciteerd.

9) Pauze :

10) Statuten wijziging :

Op 1 juli is de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) in werking getreden. Deze wet is bedoeld om bestuur en toezicht van o.a. verenigingen te verbeteren. Er zijn regels opgesteld voor taken, bevoegdheden, verplichtingen en aansprakelijkheid. Door notaris Brouns is geconstateerd dat onze statuten uit 1974 niet meer voldoen. In opdracht van het bestuur heft hij een concept opgesteld die wij in de vergadering in stemming willen brengen.

Tot wijziging van de statuten kan worden besloten door een ALV waar tenminste 2/3 van het totaal aantal leden aanwezig zijn. Aangezien dit niet het geval is (en dit al was voorzien) hebben we (ook volgens de statuten bepaald) een tweede ALV op 10 mei 2022 gepland. Daar kan dan wel tot wijziging van de statuten worden besloten indien er een meerderheid van 2/3 van de aanwezige leden voor stemt. Voorzitter geeft aan dat de notaris opmerkte dat iedereen lid kan worden in de "oude" statuten en daarmee ook stemrecht heeft. Margreet vd Meulen heeft dit in het verleden ook al eens aangegeven. Dit is geen wenselijke situatie aangezien buitenstaanders dan bestuur en/of voorstellen kunnen beïnvloeden. Dit is in de nieuwe statuten gewijzigd, alleen ingezetenen van Hollum kunnen als lid stemmen.

Voorzitter merkt op dat het plezierig zou zijn dat de leden ook op deze vergadering aanwezig zijn. Het zou raar staan als op de presentielijst die we aan de notaris moeten aanleveren alleen maar bestuursleden staan.

11) Rondvraag :

Voorzitter geeft aan dat het kan zijn dat we niet direct antwoord hebben op uw vragen. Mochten er vragen zijn over de gemeente, dan kan iemand van het college daar misschien op antwoorden. Mochten het vragen zijn die we niet kunnen beantwoorden, dan zoeken we dat uit en krijgt u op een later tijdstip alsnog antwoord. Voorzitter vraagt wie hij het woord kan geven:

Gerbrand Bruin vraagt of op het stukje van de Zwaan naar de bakker één van de twee bloembakken weg kan. De doorgang is krap en gezien de veiligheid zou dit beter zijn. Toegezegd dat dit wordt besproken. Na de vergadering direct met de wethouder beslist om dit te gaan doen, tweede bloembak kan en andere bestemming krijgen.

Jan Engels wil melden dat hij het jammer vindt dat het huisje tegenover de bakker er haveloos bij ligt. Het zou de eigenaar sieren dat hier wat onderhoud werd gepleegd, als was het alleen al de tuin maaien. Niet een zaak voor dorpsbelang, alleen een melding.

Jaap Bruin vraagt of er contact is geweest vanuit de ijsclub over vastrecht water. Dit is niet het geval maar onze penningmeester maakt wel extra geld over bij gebruik van water. Mocht er nog iets bij moeten dat hoort DB dit graag,

Greetje de Vries vraagt of winkeliers onbeperkt materiaal mogen uitstellen voor hun winkel en op straat. Wethouder Faber geeft aan dat hier een herziene regeling voor onderweg is. Via de gemeente info zal worden doorgegeven als deze gereed is. Mocht iemand problemen hebben dan is het handig om eerst zelf eens te praten met de betreffende winkelier en daarna eventueel de gemeente in te schakelen om te handhaven. Greetje vraagt ook nog naar het vlaggenbeleid. Er was ooit een beleid dat één vlag per winkel was toegestaan. Volgens wethouder Faber is dit opgenomen in het reclamebeleid. Niet helemaal helder wat hier precies in staat over vlaggen. Dit zal nog worden nagekeken.

Jose Kanger geeft aan dat bij het opnieuw bestraten van de Jan Jacobsweg, net als bij de Molenweg, de putten erg diep liggen en dit dus gevaarlijke situaties oplevert. Punt van de Molenweg is door DB ook al enkele malen aangegeven bij de gemeente en is volgens de gemeente aangepast en opgelost. De Jan Jacobsweg was nog niet bekend. Jose wordt aangeraden om dit te melden bij het KCC van de gemeente. Het kan dan direct worden bekeken en hoeft niet een jaar te wachten tot de volgende ALV. DB zal dit zelf ook nog controleren en meenemen in het rondje met de gemeente.

Klaas Nobel wil nog even kwijt dat de waker en de wachter een succes is. Dit staat er nu een jaar en wordt goed bezocht. Op google maps is te zien dat het 95000 keer is bekeken. Voorzitter meldt dat de verzekering bij de gemeente is onder gebracht, DB betaald de premie. Ook zijn we er naar aan het kijken of we een QR code kunnen plaatsen waar achter een filmpje en verhaaltje kan worden geplaatst over de waker en de wachter. VVV kan aan deze code ook een route koppelen langs deze en andere bezienswaardigheden. Uiteraard zullen we hierin in overleg gaan met Astrid Nobel.

Pieter Jan Borsch en Jan Engels vragen zich af hoe het komt met de huidige snackkar en zijn uitbaters (bij de kermis). Voorzitter had opgemerkt dat we bezig zijn te kijken of er een duurzame snackkar kan worden aangeschaft met de gezamenlijke DB's. Uiteraard zijn we hier over in gesprek met de huidige eigenaar om te kijken in wat voor vorm we dit kunnen gieten om die niet af te serveren. Ook de verenigingen die de kar exploiteren zullen dit uiteraard moeten blijven doen. Zit nog in een verkennende fase maar wordt opgepakt omdat de huidige kar minder wordt en misschien in de toekomst gevaar kan opleveren voor de gebruikers. Wordt, in goed overleg, vervolgd!

12) Sluiting ;

Voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur en bedankt iedereen voor een goede en prettige vergadering. Iedereen kan een drankje bestellen van de penningmeester.

Erwin de Boer gaat na een kort pauze een presentatie geven over de verduurzaming van Hollum en van Ameland in het algemeen. Voorzitter beveelt deze presentatie van harte bij de bezoekers aan.